
Bestyrelsens forslag til Generalforsamlingen 9. maj 2013 

 

Bestyrelsen forslår en kontingentforhøjelse på 200 kr. 

 

For at kunne holde foreningens veje, fællesarealer, dræn, trappe samt badebro ved lige på 

forsvarlig vis mener vi, det er helt nødvendigt med den forslåede kontingentforhøjelse. 

 

Det har helt klart vist sig, at den f.eks. manglende vedligeholdelse af vores trappe og badebro de 

senere år, har kostet den nye bestyrelse et utroligt stort arbejde. Havde vi ikke ved fælles hjælp fra 

mange af vores medlemmer modtaget den helt fantastiske, nødvendige arbejdskraft og 

velvillighed, der blev lagt for dagen, for at reetablere trappen til stranden og reparere badebroen, 

have foreningen fået påført en ekstra økonomisk belastning på de 2 poster alene på noget i 

nærheden af 155.000 kr., hvilket er ca. 2 års kontingent fra samtlige medlemmer. 

 

Da vi fremover ikke kan basere foreningens økonomi på, at medlemmerne stiller op til så stort et 

gratisarbejde, er det bestyrelsens klare opfattelse, at det er helt nødvendigt med den forslåede 

kontingentforhøjelse, hvis en fornuftig vedligeholdelse skal kunne opretholdes. Alt i vores samfund 

er jo steget de sidste mange år, men blot ikke vores kontingent. Det er ikke holdbart med det 

aktuelle kontingent! 

 

På bestyrelsens vegne 

Henning Fardan 

Formand  

 


